
 
 
 
 
 
Motie de Slagen 
 
De raad van de gemeente Staphorst in vergadering bijeen op 8 november 2016: 
 
Overwegende dat: 

• de bewoners van de Slagen al vele jaren leven in een wijk die niet is afgerond; 
• de verantwoordelijke projectontwikkelaar, Staphorst Ontwikkeling BV, meerdere keren 

is gemaand de wijk af te bouwen en woonrijp te maken en dat helaas verzaakt; 
• de overige bouwkavels en bouwputten van Megahome blijven liggen; er wordt al jaren 

niet meer verkocht en gebouwd; 
• de bereikbaarheid en de veiligheid onder druk staan en daardoor een negatieve invloed 

hebben op de leefbaarheid, het woongenot en de algemene uitstraling; 
• er veel behoefte is aan nieuwe woningen, ook voor jongeren, die noodgedwongen 

buiten Staphorst zoeken. 
 

Spreekt uit dat: 
• het algemeen belang vordert dat deze wijk in 2017 woonrijp wordt gemaakt; 
• de bouw van de resterende woningen voortvarend afgerond moet worden. 

 
Roept het college op: 

• Staphorst Ontwikkeling BV te sommeren de woningbouw af te ronden in de huidige 
wijk; 

• naast de lopende procedures onderzoek te doen naar mogelijkheden om bestaande 
bouwkavels in de Slagen te kopen van Staphorst Ontwikkeling BV; 

• de raad voor 1 mei 2017 verslag te doen van de resultaten van voorgenoemd 
onderzoek. 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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